

la fourniture des tuyaux de 30" à \$27.00—12" à \$27.50—10" à \$27.75—8" à \$28.00 la tonne nette, sa soumission étant la plus basse.

Fontes spéciales.

P. Amesse	la tonne	\$45.00
T. W. Rhéaume	"	47.50
The International Gully Co.	"	49.00
The Canada Iron Corporation Ltd	"	46.00
Parker Foundry Co. Ltd	"	48.00

Résolu: D'adjuger à M. P. Amesse la fourniture des fontes spéciales à raison de \$45.00 la tonne nette, sa soumission étant la plus basse.

Cuivre Fondu.

	Cuivre jaune	Bronze
The Carth Co.	la livre	19¾c 21¼c
Rubenstein Bros	"	15¾ 19
Rawson Bros	"	16½ 19½
W. R. Cuthbert & Co.	"	16¼ 19¼

Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant de rembourser leurs dépôts aux soumissionnaires écartés.

3.—Soumis et lu un rapport du surintendant au sujet du rapport de la Commission d'Hygiène et de Statistiques recommandant que l'eau soit filtrée, lequel rapport a été renvoyé par le Conseil à la Commission de l'Aqueduc.

Résolu: De soumettre au Conseil le rapport du surintendant pour qu'il l'étudie.

4.—Sur recommandation du surintendant, il est

Résolu: De payer à M. Patrick McGovern \$41,000 en à compte des travaux exécutés en rapport avec la nouvelle conduite.

5.—**Résolu:** De demander des soumissions pour la fourniture de charbon stove pour le chauffage des différents ateliers et des stations de pompes.

6.—Soumise et lue une opinion de M. L. J. Ethier, avocat en chef de la Ville *re* requête de M. Patrick McGovern demandant que la Commission accepte un cautionnement au lieu et place de la retenue de 15 % en rapport avec son contrat pour la pose de la nouvelle conduite, M. Ethier déclarant qu'il ne peut recommander le changement de garantie demandé par M. McGovern.

Résolu: Que l'opinion de l'avocat en chef de la Ville soit approuvée.

7.—Sur proposition de M. l'échevin Lévesque, il est

Résolu: De présenter au Conseil un rapport demandant un crédit de \$2,000 pour préparer les plans et devis pour le système d'eau à haute pression du quartier Ouest.

L'assemblée s'ajourne à jeudi le 10 du courant, à 2.30 p. m.

FRANK DOWD,
Secrétaire.

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée du 9 juin.

Sont présents: MM. les échevins Giroux, président, Bumbray, Duquette, Major, David, Gallery et Turner.

DELEGATIONS.

1.—M. le révérend Curé Chagnon, de la paroisse St-Anselme, se présente devant la Commission, et demande que l'on répare la chaussée de certaines rues dans le Parc Frontenac.

M. le président informe M. le curé Chagnon que sa demande sera prise en considération, et que, en attendant, la rue Hogan sera nettoyée pour la procession de dimanche prochain.

2.—M. l'échevin Prud'homme se présente devant la Commission au sujet de l'amélioration de la Chaussée de la rue DeCelles.

M. le président informe M. l'échevin Prud'homme que l'inspecteur de la Ville l'a informé qu'il faudrait construire un égout avant de macadamiser ladite rue.

Question différée.

operation Ltd. for 30" pipe at \$27.00—12" at \$27.50—10" at \$27.75—8" at \$28.00 per net ton, their tender being the lowest.

Special castings.

P. Amesse	per ton	\$45.00
T. W. Rhéaume	"	47.50
The International Gully Co.	"	49.00
The Canada Iron Corporation Ltd	"	46.00
Parker Foundry Co. Ltd	"	48.00

Resolved: To award the contract for special castings to Mr. P. Amesse at \$45.00 per net ton, his tender being the lowest.

Brass castings.

	Yellow Brass	Phos. Bronze
The Garth Co.	per lb.	19¾c 21¼c
Rubenstein Bros	"	15¾ 19
Rawson Bros	"	16½ 19½
W. R. Cuthbert	"	16¼ 19¼

Resolved: To award the contract for brass and bronze castings to Rubenstein Bros at 15¾c and 19c per lb. respectively, their tender being the lowest.

Resolved: To report to Council recommending that the unsuccessful tenderers be refunded their deposits.

3.—Submitted and read a report from the superintendent on the report of the Hygiene and Statistics Committee recommending that the City's water supply be filtered which report was referred by Council to the Water Committee.

Resolved: To refer the superintendent's report to Council for consideration.

4.—On the recommendation of the superintendent, it was **Resolved:** To pay Mr. Patrick McGovern \$41,000 on account of work done in connection with the new conduit.

5.—**Resolved:** To call for public tenders for 148 tons of stove coal for heating the different shops and pumping stations.

6.—Submitted and read an opinion from Mr. L. J. Ethier, chief City attorney, *in re* Mr. Patrick McGovern's request to substitute a bond for the 15 % retained by the City in connection with his contract for the new conduit; giving as his opinion that he cannot recommend the change asked for by Mr. McGovern.

Resolved: To adopt the City attorneys opinion.

7.—On motion of Ald. Lévesque, it was

Resolved: That a report be sent to Council asking for an appropriation of \$2,000 to prepare plans and specifications for the High Pressure system for the West ward. Adjourned until Thursday the 10th inst. at 2.30 p. m.

FRANK DOWD,
Secretary.

ROAD COMMITTEE

Report of meeting held the 9th of June.

Present: Ald. Giroux, chairman, Bumbray, Duquette, Major, David, Gallery and Turner.

DELEGATIONS.

1.—Revd. Father Chagnon, parish priest of St. Anselme, appeared before the Committee and asked that the roadway on certain streets in Frontenac Park, be repaired.

The chairman informed Father Chagnon that his request would be considered, and that in the mean time, Hogan street would be cleaned for the procession on next Sunday.

2.—Ald. Prud'homme appeared before the Committee enant the improvement of DeCelles street roadway.

The chairman informed Ald. Prud'homme that the City surveyor had stated that a sewer should be built therein before macadamizing the said street.

Consideration deferred.